
Bestyrelsesmøde OK Vendelboerne 5/2022

Onsdag d. 4. januar kl. 19.00

Klublokalet Højene Skole

Bestyrelsen fuldtallig

Mødet indledes med fælles indtagelse af stjerneskud – traditionen tro

1. Referat godkendt

2. Generalforsamling planlægges

# Kjeld udarbejder hovedberetning

# Allan laver beretning fra ungdomsafdelingen

# Kjeld tjekker idrætspriser 2022/ Hanne tjekker hvem der har vundet mesterskaber i årets løb

# Opsummering på hvem der er på valg:

Formanden samt Kirsten, Ellen, Allan, Jens og Hanne

Ellen modtager ikke genvalg, det gør de øvrige.

Bestyrelsen foreslår Rikke Pedersen

Der skal vælges

1 formand

4 bestyrelsesmedlemmer for 2 år

1 bestyrelsesmedlem for 1 år (Jens trådte ind for Jan - som udtrådte midt i en 2 års periode)

# Forplejning: Kirsten er tovholder

3. Siden sidst

# Klubaften 17/11 – 35 deltog. Fint oplæg til o-teknisk træning v. Allan. Næsten alle klubløb i 2023

blev besat ved den efterfølgende ”auktion”. Træningsudvalget udpeger, hvilke løb der skal byde på

teknisk træning

# Klubmestre 2022:

Juniorer Kirstine Osmundsen og Mathias Reiche

Seniorer Asta Linauskas og Philip Arnio

# Juleløb i Tornby. Velbesøgt. Gode baner.  Kortet revideres efterfølgende – et brombærkrat ud mod

vejen, tæt på p-plads for enden af Rævskærvej ændres til tæthed 3!

# Romjulsløb i Ålbæk. Ca. 30 deltagere 4. juledag i Ålbæk nord. Fint løb

# Nytårsløb i Tversted. Ca. 90 deltagere – gode baner i fint vejr og varme pølser til slut gav god

stemning

4. Økonomi

Årets regnskab omdeles samt budget for det kommende år. 2022 giver overskud trods budgetteret

underskud – der var megen usikkerhed omkring coronasituationen forud for NJ2D22

5. Klubudvikling

# Starttid søndag fastholdes 9.30-10.30, bl.a. af hensyn til børnefamilier hvor forældre løber

forskudt

# Det besluttes, at der fremover til Nytårsløbet sluttes af med fællesparole og forplejning kl. 11

6. Kommende aktiviteter

# Klubaften om banelægning. Kjeld laver indbydelse inkl. oplæg til aftenen



# Klubtur udsættes til sensommeren. Det er en udfordring at finde tidspunkt, der ikke kolliderer

med andre aktiviteter, en lokalitet med et spændende åbent løb søndag – og i øvrigt i et relativt

lettilgængeligt sted med anderledes terræn end vi kender fra egne skove! Samt finde logi. Per er

tovholder – Løvfaldsløb i Silkeborg til oktober er i spil

# Påskeløb. Logi i Stoholm er reserveret til 40 personer. Der er fortsat 5-6 værelser ledige. Per står

for booking

# Skawdyst 2023

Afvikles onsdag d. 12.7 til lørdag 15.7

OKV står for starten, Jacob Madsen er funktionsleder på nær lørdag. Bemandingen ikke på plads.

Det tilstræbes, at man kan deltage i løbet, selvom man hjælper til

Der mangler banelægger til Tversted – tages op til generalforsamlingen

7. NJ2D24

Skovtilladelse er søgt i november 2022, men desværre er der endnu ikke kommet svar.

Uggerby 1. og 2. etape

Tornby fortræning og natløb

8. Ungdomsudvalg

# Der er en plan for træningen i 1. halvår af 2023 på vej. Hver af ungdomsløberne har lavet egen

forbedringsplan ang. fysisk træning, resultatmål m.m. Allan udarbejder træningsplan for perioden

herudfra.

# Man er ved at planlægge 2 trailløb – med det formål at tjene penge til ungdomsarbejdet.

# Nordkredsen afholder U1kursus i Hjørring i uge 9. Der trænes i Tversted og i Lilleheden.

Indkvartering på Hjørring Gymnasium

Der deltager 10-15 ungdomsløbere

9. Kortudvalget

Gideminas kommer først til foråret (hans mor er død). Så tegner han Råbjerg. Han har sat prisen lidt

op. Erik Flarup er også en mulighed

10. Træningsudvalg

Året blev næsten planlagt til mødet i november. Der mangler kun til 2. påskedag, Sct. Hans og

juleløbet.

11. Kommunikation

Jan varetager fortsat hjemmesiden selvom han er flyttet. Den er ændret lidt grundet tekniske

ændringer. https://ok-vendelboerne.dk/jom4/index.php

12. Evt.

# Per og Mogens foreslår, der indkøbes nye O-skærme til klubløb. De tilbyder at montere

Emit-enhederne. Kjeld bestiller 40 skærme

# Kjeld orienterer om, at et nyt Find Vej koncept er på vej. Fremover bliver det en betalingsløsning

med registrering. OKV mener fortsat formålet med Find Vej er rekruttering – og det skal være frit

tilgængeligt for alle. OKV ønsker derfor ikke at være en del af den nye ordning.

# Det tilstræbes at aftale 1. bestyrelsesmøde i den nye bestyrelse umiddelbart efter

generalforsamlingen

Mødet slut kl. 21.45

Referent Hanne Bak-Mikkelsen

https://ok-vendelboerne.dk/jom4/index.php



